
 

Møteprotokoll Alstahaug Idrettsråd 
1. desember 2021, kl. 19.00, på Kulturbadet 

Til stede: Ken Tollaksen (leder), Ann-Kristin Aaker, Olav Aleksander Benjaminsen, Linda 
Jakobsen, Johanne Markvoll (sekretær). 

Forfall: Jo-Even Vang, Monica Mentzoni, Stine Aleksandersen. 

 

Sak 33/21 Presentasjoner anlegg (Sandnessjøen tennisklubb og 
Sandnessjøen skytterlag) 

Ola Eriksen orienterte om planene for rehabilitering/nyetablering av 
tennisanlegget på Stamnes. Tennisklubben er helt i startgropa med arbeidet. 
Tilstandsrapport gjennomført.  

• Prosjektet er avhengig av å komme inn på prioritert handlingsplan i 
kommunedelplan for fysisk aktivitet og naturopplevelser. 

• Behov for å forlenge/inngå ny leieavtale med AK. 24 av 40 år av leieavtale 
gått. Dialog er opprettet med Bygg/eiendom via kultur (Johanne). 

• Arbeidsgruppe: Ola Eriksen, Kenneth Eriksen, Sverre Rattsø og Hilde Sand. 
 Bistand fra Kjell Thorvaldsen. 
 
Presentasjon fra Sandnessjøen skytterlag utgikk. 

 

Sak 34/21  Oppfølging etter forrige møte 

- Tildeling av LAM-tilskudd utført, jf. referat. 
 

Sak 35/21  Rullering av prioriteringsliste anlegg (Kommunedelplan) 

- Det er kommet inn fem søknader om spillemidler som skal prioriteres for tildeling i 
2022, se vedlagt oversikt.  

 
- Prioriteringen legges fram for Kommunestyret 15. desember og/eller 

Formannskapet 19. januar. En uttalelse fra Idrettsrådet legges da ved saken.  

Vedtak: Alstahaug idrettsråd støtter administrasjonens forslag til prioritering. Ken 
skriver uttalelsen. 

 

Sak 36/21  Seminar frafall og fellesmøte for idrettslag 
Kulturbadets storsal er reservert for et kveldsseminar 20. januar 2022. 



Olav planlegger innholdet i seminaret. Har fått forslag på foredragsholdere hos Nordlands 
Idrettskrets; Aurora Hansen fra NIKs ungdomsutvalg og Audun Mathisen Anvik, 
styremedlem NIK. 

Reise reservert for begge, men Olav undersøker om Aurora kan komme tidligere for å 
evt. møte ungdommer (15 år og oppover?) på skolesenteret på slutten av deres 
skoledag. 

Arbeidsfordeling framover: 

Olav: Kontakte Ingvill Dahl om å være konferansier og ordstyrer + bekrefte 
foredragsholdere og reise til NIK. 

Ken: Kontakte idrettsråd og/eller idrettslag i Herøy, Leirfjord og Dønna for å invitere dem 
til å delta og finne passende starttidspunkt for arrangementet. 

Johanne: Kontakte Sandnessjøen vgs. og skolekontoret om muligheter for at elevene kan 
delta. 

Oppdatering om framgang i arbeidet og behov for avklaringer underveis skjer pr. epost, 
evt. et Teams-møte. 

 

Sak 37/21  Handlingsplan 

Flere av oppgavene i handlingsplanen er fulgt opp eller er under arbeid.  

Neste punkt som bør tas tak i er 3.1. Felles kurs. Ideen kan tas opp på fellesmøte i 
januar. Dette arbeides videre med tema neste styremøte.  

Punkt 3.3, møte med Kultursjef: Jan Magnus Holandsjø tiltrådte stillingen 1. desember. 
Johanne koordinerer et møte mellom Jan Magnus og Ken etter jul, og evt. invitasjon til å 
møte styret. 

 

Sak 38/21  Eventuelt 

Orienteringer fra Johanne: 

- Frivillighetens år 2022 
Ei kommunal styringsgruppe settes ned, for å koordinere aktivitet gjennom hele 
året, og en frivillighetsgalla i desember 2022. Ressurspersoner i tilknytning til 
idrettsfeltet og Alstahaug idrettsråd vil bli forespurt om å delta i styringsgruppa. 
 

- Tilskudd BUFDIR 
Tilskuddsordningen Tilskudd til inkludering av barn og unge er nå kunngjort og åpnet 
for søknader, med søknadsfrist 17. desember. Informasjon om dette deles på 
kommunens hjemmeside og fra Idrettsrådet på Facebook og pr. epost til 
idrettslagene.  

 

Neste møte tirsdag 11. januar.  

Referat: 
Johanne Markvoll 


